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Eq. Com. Ordinis Sancti Gregorii (1993).

Summary of scientific research

The main philosophical problems raised by Christian thinkers in the Middle Ages under the influence of the
works of non-Christian authors. Special interest in the development of metaphysics and physics to be found
in the commentaries on Aristotle’s writings, in the questions concerning the relations beween faith and reason
and theology and philosophy, and the respective teaching on the subject by Albertus Magnus, Thomas Aquinas
and some of their contemporaries. Modern philosophical anthropology in relation to the doctrines discussed
by medieval thinkers. Editions of medieval texts.

Main publications

Die Quaestionen des Siger von Brabant zur Physik des Aristoteles, Köln 1956; partly incorporated in: Siger de
Brabant, Ecrits des logique, de morale et de physique, ed. B.Bazan, Louvain 1974; Ontologie oder Metaphysik.
Die Diskussion über den Gegenstand der Metaphysik im 13. und 14. gahrhundert; Köln 1966, 2. Aufl., Louvain
1998; Ein Kommentar zur Physik des Aristoteles aus der Pariser Artistenfakultät um 1273, Berlin 1968; Der
Mensch in der modernen Philosophie, Essen 1975; Thomas von Aquin, Von der Wahrheit – De veritate
– Quaestio 1 (ausgewählt, übersetzt und eingeleitet), Hamburg 1986; Thomas lesen, Stuttgart 2000; large
number of articles on philosophical problems. As editor Miscellanea Mediaevalia. Veröffentlichungen des
Thomas-Instituts der Universität zu Köln. Bd. 7-22; Studien und Texte zur Geistesgeschichte des Mittelalters,
Bd. 9-42; Meister Eckhart, Die lateinischen Werke.


